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LC Eiksmarka-Hosle har 
stiftelsesdato 28. januar 
1958.

Klubben består i dag av 31
aktive medlemmer, både 
kvinner og menn. Vi holder 
våre møter i lokaler i 
Eiksmarka kirke den andre 
tirsdagen i hver måned, og er 
engasjert i humanitære 
aktiviteter og behov, primært 
i vårt lokalmiljø, men også 
nasjonalt og internasjonalt. 
Spesielt kan nevnes støtte til 
blindesaken, inkludert vår 
egen førerhundskole, det 
holdningsskapende under-
visningsprogrammet Mitt 
Valg, støtte til prosjektet 
Vanskeligstilte barn og unge 
og kampen mot diabetes. 
Internasjonalt støtter vi 
arbeidet mot meslinger, 
unødvendig blindhet, 
spesielt i utvalgte afrikanske 
land, og katastrofehjelp i 
Syria/Libanon, Nepal, Haiti 
og andre steder det er behov. 
Dette gjør vi i stor grad 
gjennom Lions Club 
International Foundation 
(LCIF).
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Lay out: Rolf Thomas Hoel
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Kjære Lionsvenner! 
Da er snart Lions året 2023/24 over og jeg kan konstatere at året har vært fylt med flotte aktiviteter 
og klubbkvelder med fine foredrag og utflukter. 
Kvelden på Chat Noir og deretter middag på Grand Cafe var vellykket for de som deltok. Klubben 
hadde også en flott tur til Roseslottet i mai med en fantastisk guide som viste oss rundt. Maikvelden 
ble avsluttet med noe godt 
å spise på Frognerseteren. Vi måtte dessverre avlyse vårens hjul-
skiftaksjon også denne gang på grunn av strømproblemer. Denne 
avlysningen var kroken på døra for våre hjulskiftaksjoner og dermed 
er en æra med hjulskift som har vært med klubben lenge over. Det 
vil derfor være viktig å finne nye samlende aktiviteter som kan er-
statte de som faller bort. 
I løpet av våren har vi fått 2 nye medlemmer og vi ønsker Øivind 
Martinsen og Lisa Ingum velkommen til klubben. 

Mitt år som president har gått fort og jeg ser tilbake på året med stor glede 
og gir presidentklubben videre til Arild.
Ønsker dere alle en god sommer og velkomment til nytt Lions år i august.

Med hilsen
Svein Arne 
President  

2 nye klubbmedlemmer
Siden siste nummer av avisen har vi fått ytterligere 2 nye medlemmer i vår 
klubb. Lisa er ny i Lions, men har allerede vært aktivt med på våre aktiviteter. 
Øivind har vært medlem siden 2002 da han ble med i LC Haslum.

Litt om Lisa: 

 

Lisa Juve Insam er 1957-årgang, oppvokst i Wien og på Eiksmarka. 
Bor på Hosle ved Lønnås gård, og har to sønner.Døpt i Holmenkollen 
kapell og konfirmert i Grinilunden kapell. 
Gikk på Eikeli barneskole, Østerås ungdomsskole og Persbråten. 

Litt om Øivind:   

Øivind Martinsen er 68 år og har vært medlem av Lions siden 2002, 
(LC Haslum og etter hvert LC Bekkestua, etter sammenslåing for 3 år 
siden). Han har vært aktiv i Lions i alle disse årene, både som president
kasserer, klubbmester, soneleder, to ganger Distriktsguvernør.
Han er nylig blitt pensjonist fra sin stilling som Kvalitet/HMS/HR-Råd-
giver i Bærum Kommune, Eiendom

Vi ønsker dere begge hjertelig velkomne til klubben og håper 

dere vil trives blant oss! 

Lions Norge sine 75 år ble feiret på en flott måte på Riksmøte i 
mai med Internasjonal President Patti Hill til stede. Årets sommer-
fest i juni var velsignet med flott vær og vi kunne igjen servere grillet lam etter 2 år med tørke og grillforbud. 

 



Klubbens visjon: 
å være den mest synlige og 
aktive foreningen for voksne 
i vårt  nærmiljø.

Klubbens målsetninger:
Våre inntekstgivende 
aktiviteter skal gi kundene/
giverne en verdi tilbake.

Alle inntektsbringende 

aktiviteter skal kunne 

håndteres av begge kjønn.

Klubben skal engasjere alle 

medlemmer til aktiv innsats, 

avstemt etter den enkeltes 
muligheter.

Vi er innstilt på kontinuerlig 

fornyelse.

LIONS MÅL
å skape god forståelse

å skape god borgerånd

å gjøre aktiv innsats

å skape vennskap

å skape fri meningsutveksling

å fremme høy etisk standard

 

 

 

 
Redaksjonen takker for nok et 
hyggelig og givende lions-år og
 ønsker alle Lionsvenner en riktig 
god sommer! Så minner vi om 
HEI-festivalen og Sandvika-
dagene siste helgen i august.

Rolf Thomas og Rolf 

Tulipanaksjonen
Lørdag 27. april gikk vårens vakreste eventyr av stabelen; Tulipan-
aksjonen fant sted. Tulipansjefen var strålende fornøyd med et 
godt salg og ikke minst med så stort deltagelse og engasjement fra 
klubbens medlemmer. Det har vi alle god 
grunn til å være stolte over. Det at vi er så 
mange ute i felten denne siste lørdagen i 
april bidrar til å gjøre oss synlige i nær-
miljøet. 

Stand Hosle skole
Apropos synlighet, så stilte 3 fra klubben 
opp på stand på Hosle skole da Bekkestua og 
Hosle skolekorps arrangerte loppemarked 
4. mai. Lisa, Nils og Rolf hadde noen hygge-
lige timer sammen i strålende vær. Vi ble 
hyppig kommentert fra speakerboksen og 
tilbakemeldingene fra korpset var entydige 
positive ved vår tilstedeværelse. Vi ble en-
dog brukt som vakter en periode da behov-
et var spesielt stort for dem. 

Besøk på Roseslottet
Mai-møtet fant sted på Roseslottet med etter-
følgende samling på Frognerseteren restaurant. 
Vi var 25 tilstede og fikk en flott ettermiddag 
med en meget flink guide. For de som ikke har 
besøkt denne utstillingen, kan den anbefales 
på det varmeste. Den er kunstnerisk flott i til-
legg til å formidle et meget dystert budskap, 
ikke minst i disse tider. 
Beitostølen helsesportsenter – Lions Røde Fjær
Lørdag 25. mars fant åpningen av det nye Familie-huset 
sted på Beitostølen som et resultat av den siste Røde Fjær-
aksjonen. Mer informasjon om dette finner dere her. Vi synes 
det er verdt å minne om at vår klubb bidro med en relativt 
sett betydelig innsats og var blant de 20 største bidrags-
yterne av landets Lions-klubber. 

Den foreløpige poteveggen plassert 
ved inngangen til familiehuset

Hjelp til Ukraina
I siste månedsbrev fra Distriktsguvernøren er det orientert litt om prosjektet  vedovner til Ukraina. 
Dette kan dere lese om her. Vi deltok i dette prosjektet med å gi midler til  10 ovner (NOK 18.000). 

Sommeravslutning
Igjen en meget vellykket sommeravslutning med grilling av helstekt 
lam i regi av Ola og med Sverre som hjelpemann (se bilde). Det var 
også meget hyggelig å kunne ta opp Lisa som nytt medlem.Den for-
melle overrekkelsen av president-nåler fant sted der Svein Arne nå 
blir past president, Arild ny president 
og Kenneth tiltrer som ny vise-presi-
dent. Erik mønstrer av styret etter å 
ha vært past president dette siste
fiskalåret. 


